
Innspill fra brukerråd i barnehagene:  

 

A. Hva er det ved tjenesteenheten (barnehagene) som fungerer bra for dere? Hvorfor?  

- Familiebarnehagene er små enheter som oppleves som bra for de små barna.  

- Tilstedeværende voksen som ser og ivaretar det enkelte barns behov.   

- Foreldre føler seg godt i mottatt i barnehagen.  

- Brukerrådet opplever det som viktig for foreldrene at barna får plass der de bor Fåvang/ 

Ringebu. 

- Bra at utetid og uteområdet prioriteres.  

 

 

B. Forhold ved tjenesteenheten(barnehagene) som bør forbedres? Hvorfor? 

 

- Brukerrådet oppfordrer til å ansette kjøkkenhjelp i de kommunale barnehagene. Det kommer 

føringer i ny Rammeplan for barnehagene om et sunnere kosthold i barnehagen. Viktig å 

legge et godt grunnlag for sundt kosthold tidlig i barndommen.  

- Viktig med vedlikehold og fornying av uteområdene i barnehagene. Støtdempende matter 

under lekeapparater bør prioriteres.   

- Barnehagene bør ha mere lik praksis og minste standar for tilbud. Da dette oppleves som 

forskjell fra avdelinger og mellom barnehager. 

- Ønske om egne foreldremøter på høsten for førskolebarna.  

- Det ønskelig med svømmeopplæring for førskolebarna i barnehagen. 

- Informasjon ut til foreldre/foresatte oppleves som veldig forskjell. Det er ønske om at dette 

blir mere likt uavhengig av hvilke barnehage eller avdeling en går. 

- Det er ønske om lengre åpningstid i familiebarnehagene. Oppe til 16.30. 

- Det er ønskelig at ferieavviklingen i familiebhg. Blir sett på, da det oppleves som 

problematisk for noen å avvikle 4 eller 5 uker sammenhengende om sommeren.  

- Det er ønskelig at familiebhg har fokus på å være ute. Dette oppleves forskjellig for 

foreldrene fra familiebhg til familiebhg.  

- Høyt sykefravær fører til ustabilitet blant ansatte. Ønske om fast ansatte vikarer. 

- Viktig å bli møtt med respekt fra ansatte, dette oppleves ulikt. 

 

 

 

 

 

 

 


